

Link to Terms of Reference	Lien au mandat
<p>Committee Charges Provide advice and guidance on:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Development of an action and promotional plan for the 30 by 2030 goal. 2. Demographics and diversity components of the research plan. 3. Identifying and connecting with WIE groups that may assist in the marketing of Career Focus. 4. A protocol and action plan for constituent association engagement with CEMF. 5. Implementation of a repository of information and presentations. 6. Implementation of the Welcoming Workplace Award. 	<p>Tâches du comité <i>Fournir des conseils sur :</i></p> <ol style="list-style-type: none"> 1. <i>L'élaboration d'un plan d'action et de promotion pour l'objectif « 30 pour cent d'ingénieures en 2030 ».</i> 2. <i>Les aspects démographie et diversité du plan de recherche.</i> 3. <i>L'établissement de relations avec des groupes de femmes en génie qui pourraient contribuer au marketing de Cap sur la carrière.</i> 4. <i>Un protocole et un plan d'action pour l'engagement des ordres constituants auprès de la Fondation commémorative du génie canadien (FCGC).</i> 5. <i>La mise en œuvre d'un référentiel d'informations et de présentations.</i> 6. <i>La mise en place du Prix Milieu de travail accueillant.</i>
<p>Supporting Ends E-3.1 Sustainable membership of the constituent associations that is reflective of Canadian demographics.</p>	<p>Fins à l'appui F-3.1 <i>Des effectifs pérennes qui reflètent la démographie canadienne.</i></p>

Chair / Présidente

Abigail Steel

Vice-Chair / Vice-présidente

Sarah Devereaux

Practice lead / Chef de pratique

Julia Semchenko

Members / Membres

Suzelle Barrington

Valerie Davidson

Lorna Harron

Catherine Karakatsanis

Anja Lanz

Lindsay Melvin

Dena McMartin

Glenda MacKinnon-Peters

Catherine Mavriplis

Christine Plourde

Len White